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22/23-1 

Konstituering af skolebestyrelsen: 

• Valg af formand 
• Valg af næstformand 

  

Velkommen til Bo Boisen, nyt 

medlem af bestyrelsen. 

Valg af formand: 

Charlotte Kamp stiller op, og 

bliver genvalgt som formand. 

 

Valg af næstformand: 

Bo Boisen stiller op som 

næstformand, og bliver valgt 

hertil. 

 

Møderne vil hovedsageligt blive 

afholdt virtuelt, møder der vil 

være fysiske vil fx være 

strategidag.  

Møder vil fortsat være tirsdage i 

tidsrummet 17-18. Møderækken 

vil være lidt mindre end de 

seneste 2 forrige skoleår, men til 

gengæld kan der blive indkaldt til 

ekstraordinære møder efter 

behov. 

Charlotte og Michael afstemmer 

mødekadence, som Christina 

Zehler efterfølgende udsender til 

alle i bestyrelsen. 

 
22/23-2 

 
Godkendelser: 
Referat af mødet den 14. juni 2022 

 

 
Medbring tilsendte 
referat 

 
Referat godkendt 

 
22/23-3 

  

 Meddelelser: 

• Formand (CK) 

• Medarbejdere (FH/KHM) 

  
 
Formand, Charlotte: 
 



• Ledelse (MHZ) Fælles bestyrelsesmøde torsdag d. 
15. september 17-18.30 på 
Skovshoved Skole.  
Charlotte sender invitation ud til 
resten af bestyrelsen. 
 
Afskedsreception for Hans 
Andreasen. Bestyrelsen er blevet 
enige om en erkendelighed. 

 
Medarbejdere, (Kim og Frank): 
Kim: Vi er landet i nye teams, 
klasser og nye fysiske rammer. 
Har talt med evaluering. Flere 
medarbejdere melder tilbage, at 
de løber stærkere end de plejer. 
Der er stadig god stemning og der 
er blevet taget med positivt imod 
de nye åbningstider. Kort og godt 
positiv stemning. 
 

Ledelse (Michael og Tobias): 
Kasper: Hvordan ser sygefravær 
ud?  
Michael: Lidt bedre end samme tid 
sidste år. 
 
Tobias: Vi kan lave udtræk og 
sammenligne 
Kasper: Hvad med barsler? 
Tobias: Vi har flere på vej tilbage 
 

Michael: Emilie, vores ene 
sekretær sagde op kort før 
sommerferien. Ida, som kommer 
fra lignende stilling i kommunen, 
tiltræder 1. oktober 
 
Michael: Vi lykkedes ikke i første 
omgang at ansætte ny 
viceskoleleder. Snart genopslag. 
Bliver genbesøgt sammen med HR 
ift. At kvalificere nyt opslag. 
Bo: Kan I håndtere at I er en i 

undertal? 
Michael: Det er min vurdering. 
 
Michael: Ligeledes genopslag på 
skolechefstillingen. 
 
Generelt er volumen på ansøgere 
tynd og der er få kvalificerede 
ansøgere ift. stillingerne 
 
Elevrådet er konstitueret i dag. 
Jakob fra UA er ny formand og 

Victor fra UC er ny næstformand. 
Vi vil vurdere om det er relevant 
at invitere elever ind fra 
bestyrelsen, når og hvis det giver 
mening. 
 
Villaen: 
Michael: Har lagt ny ansøgning ind 
ift. Villaen ift. Anlægsbevillinger. 
Processen er blevet fremhævet 
overfor forvaltningen. Vi har 

behov for flere og mere 



moderniserede kvadratmeter. 
Villaen har været besat af 
hjemløse i sommerferien, så 
derfor er interessen blevet mere 
fremtrædende fra forvaltningens 
side. Kommunaldirektøren viser 
interesse for projektet. 
 
Kasper: 

Hvad er planen med bygningen? 
 
Michael: 
To scenarier: 
1. Vi bevarer skallen 
og moderniserer den indvendigt 
2. River den ned og 
bygger nyt 
Vores ønske er, at når vi får 
midler til at lave renovering, at vi 
får nye og ekstra kvadratmeter til 
vores drift. 

 
Nationale test: 
Nedlægges. Nyt bud på afløser er 
ikke kommet i mål endnu. 
Midlertidig overgangstest. Ligner 
meget Nationale test. Den nye er 
ikke adaptiv og i stedet lineær. 
Obligatorisk i færre fag på færre 
klassetrin. 
 
Vi ses i morgen til høstfesten! 

 

 
22/23-4 

 

Ny serviceramme: 
Kort Status på åbningstider mv. 

  
Kort om åbningstider: 
Få henvendelser på nye 
åbningstider.  
Stort fokus på den 

klassesammenlægninger, der blev 
til dette skoleår. Vi er meget 
opmærksomme på de forandringer 
og overgange det har medført. 
Nogle fællesskaber har i dette 
skoleår fået tilknyttet solistbørn, 
hvor der er yderligere ressourcer 
og faciliteter til rådighed. Det kan 
være vanskeligt at få alt til at gå 
100% op. Vi er meget 
opmærksomme på disse 
forstyrrelser. Vi vil meget gerne 

være tæt på jer – kontakt gerne 
os (ledelsen) hvis det er et behov.  
Send meget gerne specifikke 
udfordringer i retning af teams 
eller ledelsen. 
 
Fortsat behov for hjælp ift. 
Tilmelding i skoleferier. Langt flere 
tilmeldinger end fremmødte. 8-10 
elever møder gennemsnitligt ikke 
op pr. uge i løbet af 
sommerferien.  

 
Kasper: 
Melder vi skarpt nok ud ift. Hvad 
konsekvensen er af, at der er et 
spild af ressourcer? 
 



Michael:  
Vi målretter mod dem, som vi ved 
ikke dukker op. 
Vi hjælper hinanden. 
 
Christina: 
Kan man have medarbejdere 
stående standby eller 
underbooke? 

 
Michael: 
Det er overenskomstmæssigt ikke 
muligt. 
 
Marie Louise: 
Kan I henvende jer til de tilmeldte 
og ridse rammerne op? 
 
Michael: 
Vi forsøger at ramme så mange 
som muligt, men bestræber os 

også på at gøre det bedre. 
 

 
22/23-5 

 

Skolebestyrelsens strategidag: 
Lørdag d. 29. oktober kl. 9-15 

  
Strategidag, lørdag d. 29. oktober 
9-15, på C. L. Ibsens vej 60. 
 

Charlotte: Vi skal tale pædagogik. 
Ikke økonomi. Kim og Frank 
kommer til at bære indholdet på 
det pædagogiske. Kom gerne med 
input til indhold og struktur til 
dagen. 
 
Christina: Vil gerne tale det faglige 
niveau. Mål og ambitioner for 
eleverne. Flere forældre giver 
udtryk for at de er kede af 

niveauet. 
 
Kasper: Vil ligeledes gerne tale 
det faglige niveau. Det vil være 
sundt at få genbesøgt det højst 
faglige mulige niveau bliver 
eftersøgt.  
Kan vi se på andre specialskoler? 
Indspark fra andre specialskolers 
tilgange. 
 
Marie Louise: Vil ligeledes gerne 

have læringstilbuddet diskuteret, 
men i langt højere grad med et 
særligt fokus på de øvrige 
færdighedsfaglige indsatser, som 
størstedelen af skolens børn og 
unge har gavn og glæde af. 
 

22/23-7 Eventuelt 
- Herunder ønsker om punkter til ny 
dagsorden 

  
Punktet udgik. 

 


